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Den stromů 

Dne 25. 10. 2021 jsme ve 

škole oslavili Den stromů. 

Žáci devátého ročníku si 

připravili pro mladší 

spolužáky různé úkoly na 

téma příroda. 

Začala 
přístavba školy 

Tento  týden  začala 

dlouho  očekávaná a 

několik let připravovaná 

přístavba přírodovědných

 učeben  naší školy.

 Děkujeme  panu 

 místostarostovi  Břinkovi, 

že se o tuto  přístavbu 

stará. 

Legiovlak, 
Jihlavské  podzemí 

Osmáci s deváťáky vyrazili 

na výlet do Jihlavy. První 

zastávkou byl legiovlak, kde 

jsme se poutavým 

výkladem dozvěděli nové a 

zajímavé informace o 

legionářích. Pak jsme se 

přesunuli na náměstí, 

abychom se mohli vydat do 

jihlavského podzemí, třeba i 

zkusit spatřit místního 

ducha. 
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Malá kopaná - okresní kolo 
 

 V pátek 22. 10. se fotbalisti z 8. a 9. třídy zúčastnili okresního kola v malé 

kopané, do kterého postoupili vítězstvím v okrskovém kole o týden dříve. Okresní 

kolo se hrálo na třebíčské škole Bartuškova.  

Na místo jsme vyjeli ráno v 7:30 od školy a cestou nabrali v Martínkově zbytek 

týmu.  Do Třebíče jsme dorazili kolem osmé, ale ještě předtím, než jsme se mohli jít 

převléct, museli jsme vyřešit, kam zaparkujeme naše auta, protože ne všude bylo 

dovoleno zaparkovat.  

Když jsme vyřešili tento závažný problém, šli jsme za místním panem učitelem, 

který nás „ubytoval“ v šatně. Během chvíle jsme se převlekli a vyrazili se rozcvičovat 

na hřiště. Po krátkém rozcvičení bylo na řadě zahájení turnaje a první zápasy. Náš 

první zápas byl proti Havlíčkové z Moravských Budějovic. Na „Havlajdu“ jsme si 

věřili, protože to byl soupeř, kterého jsme porazili ve finále okrskového kola. Zápas 

byl těžký, ale dokázali jsme ho vyhrát také díky hlasité podpoře paní učitelky 

Buličkové a paní ředitelky Punčochářové, které nás podporovaly celý turnaj. Zápas 

skončil 1:0 pro nás. Náš další soupeř byl Předín. Tento tým hrál už od začátku velmi 

tvrdě, a tak jsme se nebáli a taky jsme přitvrdili, a tak jeden z našich hráčů zranil 

jejich hráče. I přes jejich tvrdou hru jsme ale vyhráli 2:0.  

Následoval zápas s třebíčskou Masaryčkou, který byl o 1. místo. V tomto zápase 

nám stačila remíza, ale chtěli jsme hrát na výhru a to se nám nakonec podařilo. Na 

začátku zápasu jsme dostali rychlý gól (první a poslední Matějův obdržený gól běhen 

okresního a okrskového kola) a my se báli, že už nedáme žádný gól, ale po chvíli jsme 

vyrovnali. První poločas tedy skončil 1:1. Do druhého poločasu jsme vstoupili velmi 

dobře. Hned na začátku jsme vstřelili branku na 2:1 a pak jsme ještě měli mnoho 

šancí na zvýšení skóre, ale žádnou jsme neproměnili. Na konci zápasu nás Masaryčka 

dostala pod tlak a my se ještě báli o výsledek, ale Matěj už žádný gól nedostal. Když 

rozhodčí ukončil zápas, všichni jsme se začali radovat a gratulovat si. Paní učitelky na 

nás byly velice pyšné a my na sebe taky. S úsměvem na tváři jsme se šli převléct a 

těšili se na vyhlášení výsledků. 1. Domamil 2. Havlíčkova MB 3. TGM Třebíč 4. Předín. 

Po úspěšném turnaji nás čekala zasloužená odměna v podobě KFC, kde jsme každý 

dostali 100 Kč zdarma a jeli domů. Cestou domů v autech vládla skvělá nálada. 

Myslím, že tento úspěch jen tak nezapomeneme. 
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Nejlepší hráč: Matěj Karásek 

  

 

 

 

 

M. Karásek, D. Řepa 

 

 

 

DEN STROMŮ 
 

Dne 25. 10. 2021 jsme měli ve škole Den stromů. Žáci devátého ročníku si 

připravili pro mladší spolužáky různé úkoly na téma příroda. Šli jsme na fotbalové 

hřiště a tam jsme se rozmístili a čekali na mladší ročníky. Pan učitel Kabelka je 

přivítal a pustili jsme se do práce, měli za úkol splnit 13 různých stanovišť - 

například u Pavla měli za úkol zatloukat hřebíkům, u Matěje poznávali ptáky a třeba 

u Filipa odhadovali a měřili obvod stromu.  

Na 1. místě se umístili Vašek Burian a Milan Blaško. Na 2. místě se umístily 

následující dvojice: Filip Šmahel a Zdeněk Ralbovský, Lukáš Pokorný a Milan Urbánek, 

Josef Ručka a Vašek Špaček.  

Moc jsme si tento den všichni užili a společně jsme oslavili Den stromů. 

 

M. Menčíková 
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VÝLET JIHLAVA 
 

Prvního listopadu osmá a devátá třída jela na exkurzi do Jihlavy. Po cestě se nic 

zajímavého nestalo. Po příjezdu na vlakové nádraží jsme šli na prohlídku muzea na 

kolech Legiovlaku. Dozvěděli jsme se dost zajímavých věcí o legionářích. Procházeli 

jsme vagóny a pan průvodčí v dobové uniformě nám o tom všem povídal, třeba jak 

spali a tak dále. Zajímavý byl také lékařský vagon s porcelánovou protézou. 

 Dále jsme šli do jihlavského podzemí, kde nás provedli a řekli nám zajímavosti, 

dokonce nám řekli, že tam je duch a má chránit bránu do jiného světa. Bylo to dost 

zajímavé. 

 Po prohlídce podzemí jsme šli na náměstí a tam jsme měli rozchod, většina si 

dala jídlo. Potom jsme si jen povídali a šli směrem na autobusové nádraží. Jeli jsme 

takovým žlutým autobusem, který byl dost luxusní, dokonce tam byl i tablet, na 

kterém jsme hráli hry, ale mohli jsme si pustit písničky nebo dát seznam a podobné, 

bylo tam toho fakt dost. 

T.Tůma, T.Ferdan 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Den Válečných Veteránů 11. Listopadu 
 

Den válečných veteránů, který je věnovaný 

památce ukončení 1. světové války. Slaví se 

11. listopadu zejména v západní Evropě, v USA a v 

zemích Commonwealthu jako Den památky, Den 

příměří, nebo Den veteránů. Od roku 2004 je tento 

významný den připomínán i v České republice. 

K upomínce na tento den se zakupují brože ve tvaru 

červeného máku jako symbol válečných obětí.     M. Pachr 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Z%C3%A1padn%C3%AD_Evropa
https://cs.wikipedia.org/wiki/Spojen%C3%A9_st%C3%A1ty_americk%C3%A9
https://cs.wikipedia.org/wiki/Commonwealth
https://cs.wikipedia.org/wiki/2004
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cesko
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Duch v Jihlavském podzemí 
 

Amatérští badatelé i někteří návštěvníci v 

prostorách této pamětihodnosti údajně slyšeli 

tajemné hlasy či zahlédli stíny procházející chodbou. 

Černý stín podivné postavy se zvednutou paží a 

tenkým krkem, jež měla na hlavě jakousi přilbu či 

dlouhé, dole rovně zastřižené vlasy, natočil i 

reportér Stanislav Motl, který v podzemí čtyřikrát 

přenocoval, při natáčení pořadu Na vlastní oči 

televize Nova, která reportáž odvysílala v září 1997. 

Ve stejnou dobu, kdy reportér Motl nafilmoval 

postavu, tedy v půl páté ráno, ve výklenku poklesla teplota o jeden a půl stupně po 

dobu 6 minut, poté se vrátila do stavu před natočením jevu. 

Jednotlivci i skupiny návštěvníků zahlédli jakési stíny, které procházely chodbou a 

mizely většinou ve zdi či tmě v blízkosti výklenku. Tento jev popisovali jako postavu 

připomínající mnicha v kápi. Objevovala se tvrzení, že zaslechli ozvěnu kroků či 

vzdálenou chrámovou hudbou. 

Š. Kružík 

 

https://www.jihlavskepodzemi.cz/obrazky/duch.jpg
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Přístavba školy začala! 
 

Konečně začala dlouho očekávaná a několik let připravovaná přístavba 

přírodovědných učeben naší školy. Děkujeme panu místostarostovi Břinkovi, že se o 

tuto přístavbu stará. 

Nejprve byl rozebrán altán, který bude znovu postaven na zahradě MŠ. Nyní 

probíhají výkopové práce a betonování základů. 
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17. listopadu 1989 
 

V roce 1989 se dne 17. listopadu uskutečnila demonstrace proti 

komunistickému režimu. Celá tato demonstrace byla plánovaná už pár týdnů 

dopředu. Demonstraci naplánovala organizace Nezávislé studentské sdružení 

„STUHA“ jako vzpomínku k 50. výročí uzavření českých vysokých škol nacisty, 

zároveň i uctění památky Jana Opletala, který zemřel na následky zranění 

během protinacistické demonstrace v roce 1939. Demonstrace se odehrála na 

pražském Albertově. Na místě se lidi sešli v 15:40, nacházelo se tam zatím 500 lidí, 

ale jejich počet stále narůstal, nakonec se hovoří něco o 50 000 lidí. Demonstrace 

začala v 16 hodin projevem Martina Klímy, v 16.40 projev skončil a organizátoři akce 

vyzvali lidi k pochodu na Vyšehrad. Na Vyšehradě se před kostelem seskupilo asi 10 

000 lidí.  

Od samého začátku demonstrace se vykřikovaly hesla typu "Masaryka na 

stovku" nebo "Jakeše do koše". Původní plán bylo při demonstraci nezasahovat!  Po 

skončení oficiální části demonstrace se dav neplánovaně vydal do centra města. 

Přibližně 5 000 lidí pokračovalo směrem na Karlovo náměstí. Ve snaze zastavit 

pochod přehradily bezpečnostní složky Vyšehradskou ulici, ale zadní část davu tlačila 

na předek, čímž došlo k nárůstu paniky a tlaku a policejní kordon byl protržen. 

Bezpečnost měla rozkaz zabránit průvodu cestě na Hrad či na Václavské náměstí. 

Přibližně v 19:12 přišel rozkaz, že se má dav na vhodném místě zablokovat. Policejní 

kordon zatarasil most 1. máje, čímž zabránil davu odbočit směrem na Pražský hrad. 

Demonstrující zahnuli na Národní třídu a za zpěvu písně "Ach synku, synku" 

pokračovali směrem na Václavské náměstí.  

Přibližně ve čtvrt na devět došlo ke změně situace, kdy již nebylo možné 

obklíčení opustit. Policejní kordon postupující směrem od Národního divadla začal 

prostor zahušťovat. Pohotovostní pluk a tzv. červené barety následně začaly 

demonstrující surově bít obušky. Třebaže byli účastníci demonstrace vyzývání k 

rozchodu, jediné únikové cesty vedly skrz tzv. "uličky", kde byli demonstranti 

brutálně biti.  Do 21:20 byla tímto způsobem demonstrace násilně rozptýlena. 

Někteří účastníci byli následně zatčeni a naloženi do připravených autobusů. I po 

rozehnání demonstrace docházelo ze strany pořádkových jednotek k napadání 

jednotlivců či skupinek přihlížejících. 

P. Pléha 

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Tom%C3%A1%C5%A1_Garrigue_Masaryk
https://cs.wikipedia.org/wiki/Karlovo_n%C3%A1m%C4%9Bst%C3%AD_(Praha)
https://cs.wikipedia.org/wiki/Pra%C5%BEsk%C3%BD_hrad
https://cs.wikipedia.org/wiki/V%C3%A1clavsk%C3%A9_n%C3%A1m%C4%9Bst%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/Most_Legi%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/N%C3%A1rodn%C3%AD_(Praha)
https://cs.wikipedia.org/wiki/Obu%C5%A1ek
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Projektový den – 17. LISTOPAD 
 

Ve čtvrtek 18. listopadu se deváťáci rozhodli udělat projektový den k 

připomenutí Sametové revoluce. Žáci se první tři vyučovací hodiny učili, poté se sešli 

ve dvou učebnách po dvou třídách, kde sledovali seriál Vyprávěj, ve kterém byla 

pěkně ukázána demonstrace. Poté, co díl seriálu skončil, tak se deváťáci rozešli do 

tříd a začala soutěž. V každé třídě bylo jedno stanoviště - například křížovka, 

poznávání předmětů z doby revoluce, seznámení s různými mincemi nebo poznávání 

osobností. Skupiny se měnily po deseti minutách. Na konci jsme se všichni sešli a 

společně vyhlásili výsledky. Žáci si projekt moc užili a taky byli rádi, že se nemuseli 

celý den učit. 

       P. Pléha, T. Tůma 

 

 

 

 

 
 

Halloweenská noc ve škole 
 

 

V pátek 5. 11. 2021 si užil 3. ročník 

halloweenskou noc ve škole. Děti přišly 

oblečené v kostýmech. Na začátku si vyrobily 

halloweenské lucerny, při jejichž světle večer 

usínaly. Společně jsme se pobavili při různých 

soutěžích. Svoji statečnost třeťáci dokázali na 

stezce odvahy. Později jsme si užili i trochu 

strachu se strašidýlkem, které nás přišlo 

navštívit. Společnou noc jsme si moc užili a jsme 

rádi, že jsme se mohli více poznat a společně si 

užít i něco navíc mimo školní lavice.    

 

P. Soboňová 
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Rozhovor s paní učitelkou Dvořákovou 
 

1. Co vás vede k tomu zůstat zde tak dlouho? 

Mám to blízko od domova, je zde výborný kolektiv učitelů a jsou zde hodnější 

děti, než ve městě. 

2. Jak dlouho zde učíte? 

Učím už 31 let. 

3. Co vás vedlo k učení? 

Bavilo mě to už od malička, od malička jsem pomáhala spolužákům. Poté jsem 

vedla různé doučování a tím jsem si i přivydělávala na vysoké škole, hodně mě 

to bavilo. Učit jsem chtěla od 1. třídy. 

4. Proč zrovna matematika? 

Matematika je předmět, který mě hodně baví, protože mám logické myšlení a 

nemusela jsem se jí nikdy učit. 

5. Přemýšlíte o přestupu do jiné školy? 

Už asi ne, už bych zde ráda dožila. 

6. Učila jste i na jiné škole? 

Pouze na praxi. 

F. Mesrle, M. Menčíková 

 

Pythagoriáda 
Začátkem listopadu ve škole proběhlo školní kolo v Pythagoriádě, což je logická 

matematická soutěž, ze které se dá postoupit do okresního kola, které se koná 

v Třebíči, nebo i podle situace ve škole. Z naší školy si nejlépe vedli a do okresního 

kola poustoupili: Jakub Tůma, Tadeáš Švec a Matyáš Pachr. 

Pachr 
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Bobřík informatiky 
V první půlce listopadu se žáci páté až deváté třídy zúčastnili soutěže Bobřík 

informatiky. Žáci si vyzkoušeli různé logické úkoly a hravou formou se seznámili 

s programováním. V testu mohli žáci získat nejvíce 192 bodů.  Z páté třídy nejlépe 

dopadl Tobiáš Beránek, který získal 148 bodů a stal se tak úspěšným řešitelem 

kategorie Mini.  V kategorii Benjamin (šestá a sedmá třída) skočil nejlépe Filip Šindler 

se 112 body. A v kategorii Kadet (osmá a devátá třída) dopadli nejlépe Marek Kučera 

a Milan Urbánek, kteří měli shodně 156 bodů.  

 

 

Vědomostní soutěž v oblasti IT 
Osmáci a deváťáci se zúčastnili ještě vědomostní soutěže v oblasti IT, kde si 

mohli porovnat své znalosti s žáky z celé republiky. Nejlépe dopadl Štěpán Kružík 

s 19 body, který skončil na 234. místě z 4963 zúčastněných žáků.  

 

 

Záložka do knihy pohledem žáků z Košic 
 

Koncem října i nám do školy 

doručila Česká pošta záložky do 

knihy od našich slovenských 

spolužáků. V rámci projektu nám 

byla vybrána Základní škola Janigova 

v Košicích.  Pro každého žáka nám 

poslali svoje záložky. A nad 

některými jsme úplně žasli, byly 

opravdu krásné. Jako první si mohli 

své záložky vybrat šesťáci, a to proto, 

že oni k výrobě záložek pro 

slovenské spolužáky přistoupili 

nejzodpovědněji a vytvořili ty nejhezčí záložky. Dále se pak záložky rozdávaly podle 

ročníků, na všechny se dostalo. Na některých záložkách byly uvedené kontakty na 

sociální sítě, takže se žáci mohou „osobně“ seznámit. Dokonce se našla i jedna pro 

paní učitelku. Projekt byl velmi krásný, určitě se příští rok přihlásíme znovu! 
 

 paní uč. Vyplašilová  
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Čtenářská gramotnost u nás na škole 
 

V naší škole jsme se rozhodli u žáků posilovat čtení s porozuměním a 

čtenářskou gramotnost. Zavedli jsme tedy pravidelné hodiny čtenářských dílen a 

různé čtenářské metody a techniky. Zejména metody kritického myšlení jsou vhodné 

do jakékoliv hodiny, nejen pro hodiny literatury. Metody pečlivě trénujeme, pětilístek 

už žáci zvládají levou zadní. Kromě těchto klasických metod zkoušíme i originální a 

neotřelé aktivity – například imaginární knihovny, grafické organizéry mapující 

příběh knihy, SMS a chat s pohádkovou postavou, mezi žáky velmi oblíbené 

eufemismy vs. dysfemismy, třeba na téma: To, kam i královna chodí sama aj. V zásobě 

jim máme ještě hodně. Žáci také s vyučujícími pravidelně navštěvují školní knihovnu 

a hledají knihy jim přímo na míru.    

 paní uč. Vyplašilová  

 

 

  

MIROSLAV ŽBIRKA 

Miroslav Žbrika byl slovenský zpěvák a skladatel. 

Často byl nazýván Meky nebo Miro. Měl matku Angličanku, 

otec byl Slovák. Často zpíval písně v češtině, ale i 

v angličtině. Byl spoluzakladatel skupiny Modus, se kterou 

získal v roce 1977 Zlatou bratislavskou lýru za píseň 

Úsměv. V roce 1981 opustil skupinu s Lacem Lučeničem a 

založili skupinu Limit. V roce 1982 se stal prvním 

slovenským Zlatým slavíkem. Zemřel 10. listopadu 2021 na 

zápal plic.        V. Klimeš 
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PERLIČKY Z HISTORIE: Austrálie vs Emu 
 

Pravděpodobně si říkáte, že je to hloupost. Ale ono se to fakt stalo, jako fakt nevím, 

jak je to napadlo, ale pojďme si to popsat. 

Populace pštrosů emu válčily proti australskému dělostřelectvu a pár farmářům. 

Ztráty: 

986 zastřelených ptáků, dalších 2 500 podlehlo zraněním a na australské 

straně 10 000 vystřelených nábojů.  

Jen tak mimochodem emuové vyhráli! 

Doba trvání: 2. listopad až 10. prosinec 1932. 

Vše začalo, když emuové začali škodit australským farmářům, kteří požádali o 

pomoc. Pomoci sice dostali, a to pár vojáku se 7. bateriemi a 10 000 náboji.  První 

útok proběhl 4. listopadu, kdy vojáci přepadli asi 1000 emuů u napajedla při 

rozbřesku, ale zabili jich asi jen tucet. Úspěšnější byl až druhý útok, během něhož 

zabili už asi 200 emuů kontra 2 500 tisíce nábojů, to byla zhruba jedna čtvrtina jejich 

nábojů.  Po zbytek války to bylo denně pouze v jednotkách až v desítkách kusech. 

Konec nastal 10. prosince, kdy byli vojáci stáhnuti, a tím pádem emuové vyhráli. 

Následně se Austrálie po ostudě už nikdy nepustila do války s emuy. 

J. Straňák 
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Sport 
 

Česko - Švýcarsko 1:2 Konec! České tenistky si semifinále Poháru 

Billie Jean Kingové v Praze nezahrají, skončily ve skupině  
Znovu drama se vším všudy, ale tentokrát bez šťastného konce! Nový Pohár Billie Jean Kingové do 

vitríny slávy českého tenisu (zatím) nepřibyde. V přímé bitvě o postup do semifinále mistrovství 

světa družstev v Praze prohrál český tým se Švýcarskem 1:2. Nejprve sice Markéta Vondroušová 

zdolala Viktoriji Golubicovou 6:4, 6:2, v následujícím souboji však tuzemská jednička Barbora 

Krejčíková druhý bod na konto výběru Petra Pály nepřidala. Belindě Bencicové podlehla 6:7, 4:6 a 

švýcarská olympijská vítězka byla ústřední postavou i rozhodující čtyřhry, v níž spolu s Jil 

Teichmannovou přehrály český pár Lucie Hradecká, Kateřina Siniaková dvakrát 6:3.  Švýcarky 

následně postoupily přes Austrálii do finále, ve kterém podlehly Rusku 2:0 na zápasy. 1. Ročník 

Billie Jean King cupu tedy vyhrálo Rusko. 

 

Už žádné Czech Republic! Hokejová reprezentace 

bude mít na dresech název Česko 
Už žádné anglické pojmenování Czech Republic. Na dresech českých 

hokejových reprezentačních výběrů bude od této sezony název Česko. 

Vedení Českého hokeje se tak připojilo k velké většině zemí 

Mezinárodní hokejové federace, které uplatňují stejný přístup a v 

komunikaci používají krátký geografický název bez uvedení politického 

uspořádání.

 

Česko - Estonsko 2:0. Rozpačité loučení se skupinou, nasazení před 

baráží národní tým nezískal 
Kdepak plánované vylepšování skóre. Česká fotbalová reprezentace měla při loučení se skupinou E 

kvalifikace mistrovství světa 2022 dost starostí sama se sebou, o podceňovaném soupeři nemluvě. 

Národní tým nakonec v Praze na Letné díky trefám Jakuba Brabce a Jana Sýkory porazil Estonsko 

2:0, obsadil ve skupině třetí místo za Belgií a Walesem a v březnu si zahraje baráž o postup na 

šampionát. Před jejím losem nebude mezi šesti nasazenými, takže nejspíš narazí na těžkého 

soupeře. Semifinále baráže odehraje na půdě soupeře. 

 

Olympiáda bez české jedničky. Plány Razýmové změnilo nečekané 

těhotenství  
Všechno naplánovat nelze. Úvahy o budoucnosti se mění. Běžkyně na 

lyžích Kateřina Razýmová těsně před startem olympijské sezony 

nečekaně otěhotněla a celou nadcházející včetně her v Pekingu 

vynechá. Příchod prvního potomka třicetiletá závodnice očekává na 

přelomu jara a léta, ke sportovní kariéře se chce v budoucnu vrátit. 

 

Klimeš, Kružík 
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COVID – 19 
 

V úterý 23. 11. 2021 přibyl rekordní počet nakažených: 

26 000, který pak předčil ještě počet nakažených ve čtvrtek  

a to skoro 28 000, jedná se o zatím největší počet nakažených  

od začátku pandemie. 

Projevuje se to také na stavech nemocnic - obzvlášť v Jihomoravském kraji, kde 

záchranná služba už musí provádět tzv. trauma plán, to znamená, že musejí vybírat, 

pro koho sanitky pojede a kdo zůstane doma a pokusí se svůj problém vyřešit sám 

přes telefonickou linku. Nemocnice v Kyjově na Hodonínsku vyhlásila hromadného 

postižení osob, tam už mají na ÁRU (Anesteziologicko-resuscitační oddělení) pouze 2 

poslední volná lůžka a už musí převážet pacienty do Brna.  

Na druhou stranu stoupá opět zájem o očkování, vzhledem k tomu, že to od 

začátku týdne lidé potřebují, aby vůbec mohli jít do restaurací a podobně, tak se na 

stanovištích, kde není nutné se registrovat tvoří až 4 hodinové fronty.  

Proticovidová opatření se budou ještě zpřísňovat, lockdown se jako možnost 

zatím nezvažuje, tak uvidíme. Třetí dávka očkování se bude moci naočkovat po pěti 

měsících od dávky druhé. 

P. Mesrle 
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